
中国农学通报 2010, 26(1月份02) 208-211 DOI:     ISSN: 1000-6850 CN: 11-1984/S

本期目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索                                                            [打印本页]   [关闭] 

植物保护科学 扩展功能 

本文信息

Supporting info 

PDF(513KB)

[HTML全文] 

参考文献[PDF] 

参考文献 

服务与反馈

把本文推荐给朋友   

加入我的书架 

加入引用管理器 

引用本文 

Email Alert 

文章反馈 

浏览反馈信息 

本文关键词相关文章

生物多样性 烟草 病虫害

本文作者相关文章

谢春凤

钟亚霖

彭军

谢春凤

罗俊

PubMed

Article by Xie,C.F 

Article by Zhong,Y.L 

Article by Peng,j 

Article by Xie,C.F 

Article by Luo,j 

农业生物多样性控制烟草病虫害

谢春凤1,钟亚霖2,彭 军2,谢春凤2,罗 俊2

湖南省湘西州保靖县烟草专卖局（分公司），湖南保靖416500

摘要： 

本文综述了生物多样性和农业生物多样性的内涵，从遗传多样性，物种多样性和景观多样性三个方面阐述了农业生

物多样性控制病虫害。目前主要是通过物种多样性，时间方面（套作和轮作）和空间方面（间作）来控制烟草病虫

害，将来可研究烟草遗传多样性和烟田景观多样性控制其病虫，还可从农业生物多样性不同尺度研究其对烟田杂草

的控制效果。 
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Agro-biodiversity Controls Tobacco Pests

Abstract: 

The meanings of biodiversity and agro-biodiversity were reviewed. Pests control of agro-biodiversity was 
reviewed by genetic diversity, species diversity and landscape diversity.. Tobacco pests were controlled 
by species diversity on both temporal scales (relay cropping and rotation cropping) and spatial scales 
(intercropping) at present. Tobacco pests control by genetic diversity and landscape diversity of tobacco 
could be studied in future. The effects of weed control on different agro- biodiversity scales can be 
researched.
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